
 

 

 

COMPROMÍS 

PER NOVELDA 

 

PREGUNTES QUE FORMULA EL GPM DE COMPROMÍS PER NOVELDA AL PLENARI 
ORDINARI DE NOVEMBRE DE 2016 

 
 
 
1.- El mes de juny es va sol·licitar subvenció per valor de 240.000 euros dins el 
programa d’inversions financerament sostenibles a la diputació d’Alacant per tal de fer 
front a diverses obres: 
Tenim coneixement de la concessió de la subvenció per la pavimentació dels camins, la 
reurbanització  del carrer Jaume II i altres carrers i de la pavimentació de les àrees de 
jocs infantils de diversos parcs de la ciutat de les quals ja s’han aprovat en JGL les 
memòries valorades:  Què ha passat amb les dos obres restants, la  d’estabilització de 
la lloma del castell de la Mola i la de la millora d’accessibilitat en l’edifici de 
l’ajuntament ? 
 
 

2.- En el mateix plenari es va sol·licitar subvenció per a l´acondicionament  Reparació d’ 
urgència, impermeabilització, Dipòsit 3 (xarxa d’abastiment d’aigua potable del 
municipi de Novelda) per import de 186.291,25 €. En quina fase es troba el projecte? 
Se sap quan començaran les obres? 

 

3.- L’Abocador de residus del marbre de l’Algepsar de Coloma  ja colmatat, s’ha cobert 
de terra vegetal. Quan i com finalitzarà la restauració? 

 

4.- L’anterior regidor-delegat de Serveis Públics ens va assegurar en plenari que anava 
a demanar informe tècnic sobre com actuar en el cas del sostre del safareig de l’Estació 
per tal de complir la normativa. Podem conéixer què aconsella  l’informe tècnic?  

 

5.- L’anterior equip de govern va contractar l’empresa Decisió Consulting per 
assessorament en matèria de personal. Podem conéixer quins treballs concrets ha 
realitzat dita empresa?  



6.- S’ha produït formalment la resolució del contracte amb la UPV pel Pla General? En 
quina data? Quants diners haurà d’abonar l’Ajuntament a l’Equip Redactor per dita 
resolució?  

 

7.- Ha variat el full de ruta del nou equip de govern sobre la finalització de la redacció 
del Pla General? Poden explicar-lo? 

 

8- Al plenari ordinari de setembre de 2015 es va aprovar per unanimitat la moció 
presentada per l’anterior equip de govern sobre la desafecció dels terrenys afectats 
per la Ronda Nord. En el primer acord d’esta moció es comprometien a redactar els 
informes necessaris en el termini de sis mesos per a instar les administracions 
competents a desafectar els terrenys. Nou mesos després, al plenari de juny de 2016, 
el Sr. Cantos ens contestava que havien enviat ja els esborranys a Conselleria. ¿podem 
conèixer en quin punt es troben els  informes i  les sol•licituts? 

 

9.- Hem expressat en diverses ocasions la nostra preocupació per la nul·la participació 
que l’anterior equip de govern va donar als grups polítics de l’oposició en un tema de 
consens tan important com és el Pla General, preocupació compartida també pel Partit 
Popular. Ara que el Partit Popular està en el govern, farà possible la participació dels 
grups de l’oposició en la presa de decisions que s’adopte en este tema?  

 

10.- Fa uns mesos l’anterior regidor-delegat de Serveis municipals, ens va dir que 
anava a sol·licitar un informe tècnico-policial referent a l’ordenació actual del vial de 
l’avinguda del riu, sobre el que nosaltres creiem que existeix actualment un risc per a 
persones i vehicles en algun punt del mateix i la possibilitat d’una reordenació del vial 
del riu. Està redactat dit informe? Podem conéixer el contingut? 

 

11. El passat juliol es va demanar a la Diputació d’Alacant subvenció per a la inclusió de 
l’obra denominada “Millora de la xarxa viària de Novelda” dins el Pla Provincial d’Obres 
per a 2017 amb un pressupost de 750.000 euros, desl quals el 55% correria a càrrec d 
ela Diputació. Està inclosa Novelda dins el Pla Provincial amb dite obres de millora de 
la xarxa viària? 

 

12.- Es van desratitzar tots els centres escolars d’infantil, primària i secundària abans 
que començara el curs? 

 

13.- Per qui motiu no han començat encara els Jocs Escolars Municipals? S’ha nomenat 
ja el coordinador dels Jocs?  



14.- La Junta de Govern local des que es va produir la moció de censura està 
constituïda només per regidors de l’equip de govern. UPyD sempre ha estat partidària 
que en la JGL hi haja presència dels grups de l’oposició, tant quan era oposició la 
passada legislatura, com en la recent etapa de coalició amb el grup socialista. Han pres 
ja una decisió que permeta assistir amb ple dret als grups de l’oposició dotant  així a la 
Junta d’una major transparència? 

 

15.- Hem pogut saber a través dels mitjans de comunicació que la policía local 
començarà a utilizar els drons per a la vigilància de les zones rurals.  ¿Es tracta de 
drons comprats o de lloguer? 

 

 

Novelda, novembre de 2016 

 
Sílvia Anna Tomàs 
Portaveu del GPM de Compromís 

 

 

 
 

 

 

SR ALCALDE DE L’AJUNTAMENT DE NOVELDA 

 
 


